
Preguntes ple ordinari de l’11 de setembre del 2014

01- Hem comprovat que els dos pilons que es van posar al carrer Carlos Arni-
ches a l’altura de l’eixida del carreró d’urgències del Centre de Salut han desa-
paregut, de fet un està arrancat al terra. Recordem vam demanar per facilitar
que les ambulàncies i altres vehicles d’urgències pogueren eixir millor al no ha-
ver altres vehicles mal aparcats, el que demanem és per què no s’han reposat
si porten més de tres mesos aixina i de qui és la responsabilitat de fer el segui-
ment i el manteniment d’eixes coses?.  

02- Ens han informat del mal estat de les pistes de futbol, heu fet alguna cosa
al respecte o penseu fer-la?.

03- Com veieu a l’enllaç adjunt, hi ha associacions i empreses particulars adhe-
rint-se a l’Associació Serra Mariola. Què heu fet vosaltres respecte a la prome-
sa de demanar informació per a l’adhesió d’Onil com a poble a dita associació?.

http://www.elpuntavui.cat/noticia/article/2-societat/5-societat/760321-
lassociacio-serra-mariola-incorpora-sis-nous-socis.html?cks_mnu_id=1144

04- A l’enllaç adjunt, s’informa de la peatonalització d’un carrer a Ibi. Creiem
que això “humanitza” molt els pobles i l’entorn dels veïns. Heu pensat a fer el
mateix a algun/s carrer/s d’Onil?.

http://www.diarioinformacion.com/alcoy/2014/07/12/ayuntamiento-ibi-repara-pe-
atonaliza-calle/1524053.html

05- També creiem que s’hauria de fer un esforç pressupostari per part de l’Ajun-
tament o buscar i facilitar ajudes als veïns per tal de rehabilitar façanes i/o ca-
ses del casc antic. Pensem que encara estem a temps d’impedir que el casc
històric d’Onil arribe al grau de deteriorament d’altres pobles de la Foia com ara
el de Castalla. Teniu previst alguna cosa al respecte?.  

06- Els cantons, faroles, arbres... cada vegada estan més bruts per la presèn-
cia d'orina d'animals i inclús de persones, i, la denúncia del veïnat és costant.
Ja us vam suggerir la creació de zones per a animals que en part haguera solu-
cionat aquest problema, però veiem que no heu actuat en aquest aspecte. Amb
tota la maquinària nova de FOBESA, heu pensat fer una neteja constant d'a-
questa brutícia?. Penseu que seria una bona idea realitzar un estudi de les zo-
nes on més es passegen els gossos, dotant aquestes de més papereres, bos-
ses de gossos i fer una campanya de conscienciació dels 
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problemes de salubritat que açò comporta?. Quina és la sensació que penseu
que s'enduen els turistes quan visiten el nostre poble i el troben ple de brossa?.

07- En línia amb l’anterior pregunta, també hem rebut moltíssimes queixes dels
veïns del poble per l’estat de brutícia que presenten molts carrer i voreres del
poble, possiblement agreujats enguany per la falta de pluges fortes que ajuden
a netejar-los. Però la veritat és que resulta molt desagradable vorer la quantitat
de xiclets, olis de cotxes, pixades de gossos, etc, només cal passejar-se per l’a-
vinguda de la Constitució (i en especial pel tros on s’instal·len les parades de
verdures del mercat del divendres) i vorer l’estar tant lamentable, a més de la
imatge que s’emporten el visitants del poble. Us recordem que a altres pobles i
ciutats on empreses del mateix grup empresarial del que té la concessió a Onil,
utilitzen  mitjans  d’aigua  a  pressió  i  altres  per  netejar  carrers  i  voreres,  per
exemple a Alacant ciutat. Heu pensat fer alguna cosa al respecte o ho confia-
rem tot al cel i esperar que ploga?.     

08- Els voltants de l'Ecoparc tenen una situació prou lamentable, plena de bros-
sa i de deixalles en general. Penseu fer alguna cosa per solucionar-ho o aneu a
deixar de costat aquest i centrar-se amb l'altre Punt Net?.

09- Existeix el Club de Futbol Sala d'Onil com a entitat federada?. És la respon-
sable d’organitzar les 24 hores?. Se’ls exigeix algun tipus de fiança per a la ne-
teja i/o possibles defectes de les instal·lacions municipals?. Com que hem rebut
queixes de que moltes vegades han hagut defectes i brutícia després de realit-
zar-se les 24 hores, se’ls ha retés alguna cosa de la suposada fiança?. Quan i
quins han estat els imports?.     

10-  Què s’està fent en Santa Anna i en la Casa Tàpena?. Per què est tancat el
bar?.

11- Respecte a la borsa de treball de la policia, volem preguntar, com va el pro-
cés?.

http://www.escaparatedigital.com/noticias-de-onil/la-policia-local-de-onil-busca-
agentes/opjs631C171603Kl9uP6o54jFEa5jTJp56G7xBSbg2sj8-5.html
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12- I respecte a la borsa de treball de la brigada de obres i altres necessitats, ja
està muntada? Com funcionarà?

13- Es té previst  arreglar les pèrdues d'aigua de la piscina municipal?.  Sou
conscients que la temperatura de l'aigua està deixant-la sense usuaris?. Donat
que quan contesteu esta pregunta ja s’haurà acabat la temporada d’ús, vos
pregaríem que ens facilitareu un balanç econòmic i usuaris comparatiu amb les
dades de l’any passat. 

14-  En l'acta on es decideix l'oferta que escullen per al cotxe de la policia es
veritat, que no eren 50.000 euros, són més de 55.000. Esta modalitat de paga-
ment aneu a fer-la servir en més inversions, ja que per a vosaltres no són di-
ners segons rèplica en l’Escaparate?.

15- Quin cost ha tingut el periòdic de turisme?. Segons el contingut, al nostre
parèixer, mes bé pareix un pamflet publicitari electoral del grup del PP i per tant
creiem que el cost l’hauríeu de pagar vosaltres. Teniu previst fer-ne més?. Ah i
per cert, molt correcte el valencià que heu utilitzat, un gran exemple de la de-
fensa de la nostra llengua i més després del discurset del Sr. Blanes en la pre-
sentació de la Trobada d’Escoles en Valencià de l’Alcoià-Comtat.  



  

16-  Quin cost  ha tingut  el  trenet  de Santa  Anna?.  L’heu fet  servir  per  més
actes?.

17- Quina es la raó per la que la gent es va quedar sense llum a l’acabar la fes-
ta de Santa Anna?.

18- Ja que esteu demanant  més subvencions per a la millora de l’eficiència
energètica. Heu incorporat l'arranjament de la millora de les deficiències dels
anteriors projectes?. Us recordem que hi ha faroles que no funcionen i zones
en que amb prou faenes pots vorer.  

19- Aprofitant el tercer aniversari del Museu de la Nina i també que l’Ajuntament
forma part de la Junta de la Fundació del Museu, us demanem que ens feu arri-
bar als grups de l’oposició una còpia dels balanços i  comptes de pèrdues i
guanys d'aquests tres anys per tal d’analitzar-los i proposar possibles millores
que pugem fer a la Junta Gestora. Heu estudiat la nostra proposta de fer-lo gra-
tis per als veïns/es d’Onil?.

20- Ens hem assabentat que el dijous dia 17 de juliol vau celebrar una reunió
amb representants dels clubs esportius locals i del Consell Assessor de l'Esport
per tal d'abordar entre d'altres, la incorporació de l'equip de voleibol. Ens sem-
bla fabulós que després de les nostres recomanacions hagueu cedit i vos ha-
gueu posat mans a l'obra. Volem saber: Com està desenvolupant-se el tema?.
Com queda el repartiment d'horaris i zones esportives?. Quins altres temes es
van tractar?. Estan tots els clubs al dia respecte a pagaments etc...?.



21- Del punt d’informació que hi ha a Santa Anna, del qual hem vist alguna
queixa a internet, està funcionant?. Quin servici fa?.

22- Ens han informat que alguns contenidors de brossa no els recullen a diari,
ens podeu informar si en teniu notícies i ens cas de ser certes estes queixes,
què penseu fer al respecte?.  

23- Respecte de la barana que s’ha posat a la font de pedra del Parc Municipal
(Balcó de la Foia?????), creiem que no presenta la seguretat apropiada ja que
alguns xiquets l’utilitzen per pujar amb el conseqüent perill. Ja que la font fa
temps que no es gasta com a tal, heu pensat fer alguna millora distinta que no
implique perill per als xiquets?.

24- Com és que després de reduïr-nos el valor cadastral a Onil, ens puge el re-
but de l’IBI a molts?.

http://www.escaparatedigital.com/noticias-de-onil/el-ibi-baja-una-media-del-4-
este-a-o-en-onil/AYlipsht17192gVv4NwkR41f34Qg3sA63IJ0PWqx39CIa-5.html

25- També respecte de l’IBI, us proposem que s’estudie una bonificació per a
les empreses que s’instal·len als polígons del poble i porten nous llocs de tre-
ball. Esta bonificació hauria de ser temporal, per exemple un període de 5 anys
i sempre lligada a la creació i manteniment de llocs de treball. Fa anys ja es va
aprovar una bonificació semblant, però no sabem el perquè ha desaparegut.
Esteu disposats a estudiar i consensuar amb tots el grups aquesta proposta?.

 http://compromisperontinyent.com/2014/07/14/ontinyent-bonifica-fins-al-95-de-
libi-a-les-naus-industrials-llogades-al-marc-dun-conveni-al-ii-pla-reactiva/     

26- Respecte al desfibril·lador “d’última generació” que heu adquirit per a la pis-
cina municipal segons enllaç de premsa adjunt, el qual us recordem que vam
demanar recentment en una moció nostra, sols s’ha comprat per a la piscina o
es farà servir en la resta d’instal·lacions esportives del poliesportiu?. Aneu a ad-
quirir-ne més per a la resta d’instal·lacions municipals que demanàvem a la mo-
ció com ara les escoles municipals, casa cultura, zona esportiva, etc...?.

 http://www.escaparatedigital.com/noticias-de-onil/el-ayuntamiento-de-onil-ad-
quiere-un-desfibrilador-de-ultima-generacion-para-las-piscinas-
municipales/bSm0Feee17209ohydq6hfzEPizYOYqxlajC7CqNWerGeM-5.html
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26-  Teniu  constància  de  que s’estiga  utilitzant  la
disseminació aèria de iodur de plata a la nostra comarca o comarques prope-
res?. És que ja fa anys també es va comentar que s’estava utilitzant mentre fe-
ien l’autovia i també pel tema del raïm emborsat del Vinalopó. Els nostres com-
panys de Castalla ho van estar investigant i a tots el llocs els ho negaven, però
finalment van trobar un decret al BOE o fins i tot es subvencionaven estes pràc-
tiques per a determinades finalitats. Us adjuntem enllaç amb notícia relaciona-
da.

http://www.laveupv.com/noticia/10329/rajoy-sinhibeix-dels-vols-de-drons-que-
destrossen-tempestes-i-augmenten-la-sequera

27- Teniu pensat d'una vegada estudiar-vos la llei de normalització lingüística i
aplicar-la en l'activitat diària del nostre consistori?. Duem des de principi de le-
gislatura avisant-vos i no ens agradaria haver de tirar mà del defensor del poble
valencià "Síndic de Greuges" per fer una denúncia pública. Us adjuntem algu-
nes fotos de coses recents que ni tan sols heu tingut la deferència de fer-les bi -
lingües.

28- Hi ha alguna cosa nova respecte de la situació de l’Hotel Onyx?.

http://www.laveupv.com/noticia/10329/rajoy-sinhibeix-dels-vols-de-drons-que-destrossen-tempestes-i-augmenten-la-sequera
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29- Ens hem assabentat que finalment a base de les nyapes a les que ens té
acostumats la Conselleria, s'ha aconseguit que els alumnes d'infantil  que es
quedaven fora al C.P "Mare de Déu de la Salut", siguen acceptats a costa de
deixar sense mestre als i les alumnes de sisè i reduint la totalitat d'un mestre i
mig. Quina és la vostra opinió respecte a aquesta solució?. Què penseu del
comportament de Conselleria davant  la problemàtica d'aquest col·legi?.  Han
estat a l'altura?. Heu estat a l’altura des de l’Ajuntament ja que pel que sembla
l’Ampa opina que no segons l’enllaç adjunt?. 

http://www.escaparatedigital.com/noticias-de-onil/parem-el-tancament-de-laula-
en-onil/7luPwD7Q17219baNzN1Sgiy4TKXa0w2LYiGSdQN1XkOdt-5.html

30- Ja fa més d’un any, si no recordem mal, que per part del Sr. Blanes se’ns
va informar que s’estava en contacte amb el jurídics i econòmics de la Diputa-
ció per tant d’ajudar en la confecció de la relació de Béns Patrimonials Munici -
pal, la qual pensem que a Onil no s’ha fet mai. Volem saber con està aquest as-
sumpte i el terminis de temps i passos que estan fent-se?.     

31- Donades les dates en que estem i en les contestareu les nostres preguntes,
volem saber com està la situació de la confecció del Pressupostos Municipals
per al 2.015?. 

Onil, 11 de setembre de 2014

Grup Municipal de Compromís per Onil

Signat: José Antonio Esteve Fuster
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